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 Członkowie Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 21 października br. 

Zgodnie z planem pracy przyjęty został protokół z poprzedniego posiedzenia 

komisji. W planie pracy na październik zaplanowo analizę podatków i opłat 

lokalnych na 2025 rok. Ustalając wysokość stawek podatkowych gmina musi 

uwzględnić wymóg nieprzekraczania maksymalnych wartości wynikających z 

przepisów powszechnie obowiązujących. W zbliżającym się 2025 roku niestety 

utrzymuje się tendencja wzrostowa w odniesieniu do ponoszonych wydatków. 

Jednak na poziom dochodów gminy znaczny wpływ będą miały zmiany 

proponowane przez ustawodawcę. Podsumowując, zmiana ustawy o podatkach i 

opłatach lokalnych będzie mieć istotne konsekwencje zarówno dla podatników, 

jak i organów podatkowych. 

 Drugim tematem, który zaplanowano na październikowe posiedzenie komisji była 

możliwość dywersyfikacji środków dochodu do budżetu miasta. Uznaje się, że 

dywersyfikacja dochodów samorządowych zapewnia ich stabilność. W mieście 

Wisła o dywersyfikacji dochodów stanowi kilkanaście rożnych źródeł a politykę 

dochodowa samorządu należy dywersyfikować pod kątem efektywnego 

wykorzystania pozostałych źródeł dochodu. Trzeba w tym miejscu powiedzieć, że 

1.10.2024 roku Sejm RP przyjął nową ustawę o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego która czeka na podpis Prezydenta. 

Ponadto członkowie Komisji brali udział w posiedzeniu komisji Połączonych gdzie 

opiniowano projekty uchwał skierowanych na Sesje Rady Miasta  
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